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Datum 19-11-2022

Stellers 
vragen

Arnold Posthuma- PvdA

Onderwerp Geen of onvoldoende verlichting op diverse oversteekplaatsen in Voorschoten.

Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende schriftelijk te beantwoorden:

Aanleiding:

Nu dagen steeds donkerder worden en het weer slechter, is het de PvdA opgevallen dat op een 
groot aantal plekken in Voorschoten de verlichting (de zogenoemde lichtbakken) bij 
oversteekplaatsen met zebrapaden matig tot niet functioneert of zelfs helemaal niet aanwezig is. 
Met name met regenachtig weer in de avond- en nachtelijke uren, kan dat gevaarlijke situaties voor 
voetgangers opleveren. De PvdA Voorschoten maakt zich daar zorgen over. Wij hebben het niet- 
functioneren of ontbreken van de lichtbakken zelf geconstateerd bij de volgende oversteekplaatsen:

- Rotonde Van Beethovenlaan en Mozartlaan;
- Kruising Admiraal de Ruytersingel en Piet Heynlaan/ Joke Smitweg;
- Bocht Trompweg/ Admiraal de Ruytersingel.

Verder zien we ook veel ruimte voor verbetering bij het zebrapad en fietspad bij de overgang van 
de Van Beethovenlaan naar de Admiraal de Ruytersingel (ter hoogte St. Nicolaaspad), omdat daar 
überhaupt geen stellage is opgehangen. 

Voorbeeld:

Achtergrond:
De gemeente Voorschoten heeft in het ‘Beheerplan Openbare Verlichting 2021-2022’ financiële 
middelen gereserveerd voor de vervanging van de openbare verlichting. Op pagina 6 van het 
beheerplan staat dat tot en met 2025 39.000 euro per jaar voor vervanging is gealloceerd, en 
26.000 euro voor reparaties.

Vragen:

1. Is het College op de hoogte van de slechte staat (of zelfs ontbreken) van de verlichting op 
meerdere oversteekplaatsen in Voorschoten?

2. Wat vindt het College van de kwaliteit van de verlichting van alle oversteekplaatsen in 
Voorschoten?

3. Zijn deze lichtbakken onderdeel van het ‘Beheerplan Openbare Verlichting 2021-2022’?
4. Zo ja, kan het College vertellen wanneer deze bovengenoemde plekken aangepakt gaan 

worden?
5. Zo nee, van welk budget zou deze verlichting dan aangepakt moeten worden?
6. Wat is de rol van de leverancier Nobralux bij de verlichting van oversteekplaatsen in 

Voorschoten? Wat is de rol van de gemeente Voorschoten in deze?
7. Kan het College aangeven hoe lang deze situatie van matig tot niet functionerende dan wel 

ontbrekende lichtbakken al in Voorschoten duurt?
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8. Is het College bereid een inventarisatie te maken van alle lichtbakken die bij de 
verschillende oversteekplaatsen in Voorschoten staan?

9. Is het College van mening dat het ontbreken van adequate lichtbakverlichting potentieel tot 
gevaarlijke situaties kan leiden voor onze bewoners?

10. Is het College van plan om lichtbakken aan te brengen bij het zebrapad en fietspad bij de 
overgang van de Van Beethovenlaan naar de Admiraal de Ruytersingel (St. Nicolaaspad)?

11. Is het College van mening dat urgentie is geboden en dat zo spoedig mogelijk aan een 
oplossing voor deze problematiek wordt gewerkt?

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


